
煤矿用一氧化碳传感器4CM传感器

产品名称 煤矿用一氧化碳传感器4CM传感器

公司名称 北京中科新安技术开发有限公司

价格 266.00/个

规格参数 品牌:英国CITY
型号:4CM
产地:英国

公司地址 北京市怀柔区怀北镇怀北路308号

联系电话 01084671200 13811590603

产品详情

4CM Carbon Monoxide CiTiceL传感器。

4CM Carbon Monoxide CiTiceL传感器
3-electrode electrochemical 0 to 2000 ppm To remove acid gases See note on Page 2 > 20000 ppm hours 70 ± 15nA/ppm ≤10 s at 20°C < 90 s (typically < 30 s) < ±2 ppm CO equivalent < ±3 ppm CO equivalent < ±2 ppmCO equivalent Typically < +4 ppm (+9 ppm max.) < ±2% CO equivalent Linear up to 2000 ppm

Cross Sensitivity Table Whilst CiTiceLs are designed to be highly specific to the gas they are intended to measure, theywill still respond to some degree to various other gases. The table below is not exclusive and other gases not includedin the table may still cause a sensor to react. IMPORTANT NOTE : The cross sensitivity data shown below does notform part of the product specification and is supplied for guidance only. Values quoted are based on tests conductedon a small number of sensors and any batch may show significant variation. For the most accurate measurements, aninstrument should be calibrated using the gas under investigation.

MICROceL CO MICROceL 

CF

2年 0-1500ppm MICRO 三电极一氧化碳传感器带

内置过滤器 

四系 2CF3 空气中2年 0-1000ppm 二电极微型传感器 

三系 2E/F 0-500ppm 二电极传感器，带H2S过滤器 3E 空气中3年三电极传感器 三电极传感器，带H2S过滤器 三电极传感器，带H2S过滤器和mV

输出板 

3 – electrode miniature sensor 三电极传感器，酸性气体过滤器 

4CM 4CM 2 years   in air 3 electrode miniature sensor with acid

gas filter 

CO/H2S 4COSH四电极微型二气传感器（CO和H2S

） 

七系 7E 三电极微型传感器 7E/F 三电极微型传感器，带H2S和SO2过7EFF三电极传感器，带H2S和SOx/NOxA7E四电极传感器带氢气补偿 A7E/F四电极传感器，带H2S、SO2过滤器



滤器 过滤器 ，和H2补偿 

Sensoric CO 2E   300 >3   years 0-300ppm 两电极传感器，有迷你型，标准型

，4系和7系三种尺寸. 

CO 3E   300>4   years三电极传感器，有迷你型，标准型

，4系和7系三种尺寸. 

CO 3E   500 S>2   years

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

http://www.tcpdf.org

